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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Sinds het bezoek van de CDA-fractie in het kader van 'CDA On Tour'aan Nispen op 6 mei 2019

volgen wij de ontwikkelingen rondom de grensovergang bij Nispen op de voet.

Een enthousiaste ondernemer heeft het plan opgevat om het pand nieuw leven in te blazen. Dit is

volgens ons een positieve ontwikkeling. Het terrein heeft een rijke historie, maar ligt er momenteel

niet optimaal bij. Met een nieuwe invulling zou het gebied de opwaardering krijgen die het verdient en

die door de aangrenzende gebruikers en de inwoners van Nispen ook zeer gewenst is.

Al eerder waren wij op de hoogte van het moeizame proces om te komen tot de juiste planologische

toestemming. Volgens onze informatie is al in juli 2016 een principeverzoek ingediend en is vanuit de

gemeente Roosendaal altijd medewerking verleend. Het probleem zou echter zijn dat, na publicatie

van een voorontwerpbestemmingsplan, volgens de provincie een visie op het gebied ontbreekt'

Vervolgens is door de initiatiefnemer een aanvullende onderbouwing aangeleverd.

Vanochtend is van het bovenstaande verslag gedaan in de krant. Dat geeft ons nu aanleiding om

enkele vragen te stellen.

Vraag 1

ln hoeverre bent u het met ons eens dat de grensovergang bij Nispen een opwaardering verdient en

dat het bovengenoemde initiatief een positieve ontwikkeling zou ziin voor het gebied?

Vraag2

Hoe staat u tegenover het voorliggende verzoek tot herontwikkeling van de grensovergang?

Vraag 3

Kunt u uiteenzetten waarom het ruim een jaar na dato nog niet is gelukt om uitsluitsel te geven over

de planologische toestemming?

Vraag 4

a. ls het juist dat de gemeente Roosendaal in beginsel medewerking verleent, maar de provincie

Noord-Brabant vereist dat eerst een visie op het gebied wordt vastgesteld?

b. Zo ja, kunt u uiteenzetten op grond waarvan een dergelijke visie precies is vereist?

c. Zo ja, kunt u uiteenzetten waarom de door de initiatiefnemer aangeleverde aanvullende

onderbouwing kennelijk niet voldoende is om deze visie nu vast te stellen?



Vraag 5

Voor zover wij weten, is er geen sprake van dat bouwplannen 'on hold'worden gezet omdat er in
Roosendaal wordt gewerkt aan een Omgevingsvisie. Kunt u dit bevestigen? Bestaat er samenhang
tussen deze voorgenomen ontwikkeling en de voorbereidingen op de komst van de Omgevingswet,
en zo ja: in hoeverre?

Vraag 6

Bent u nog steeds in gesprek met de betrokkenen, en zo ja: welke betrokkenen zijn dit en wat is
momenteel de actuele stand van zaken?

Namens de fractie van CDA,

Sebastíaan Hamans



Wij beantwoorden de vraag als volgt

Antwoord op vraag 1

Ook wij zijn van mening, dat een passende herontwikkeling van de grensovergang gewenst is.

Daarbij moet zorgvuldig gekeken en rekening worden gehouden met deze specifieke locatie in het

buitengebied en ons ruimtelijke beleid, de schaalgrootte. Ook is afstemming noodzakelijk met de

gemeente Essen. Recent is hierover nog overleg geweest met onze buurgemeente Essen. Daarbij is

door het bestuur van de gemeente Essen aangegeven dat men voornemens is tot vergroening van de

grensovergang over te gaan.

Antwoord op vraag2

Er zijn gesprekken met initiatiefnemers geweest over o.a. een invulling met een truckersparkeerplaats

met verblijfs- c.q. overnachtingsruimte. Deze hebben echter niet tot concrete verzoeken geleid. Enkel

het plan van een ondernemer van het transportbedrijf uit Rijsbergen, betrekking hebbend op de

westzijde van het voormalige douanegebouq heeft geresulteerd in het opstellen van

een voorontwerpbestemmingsplan dat in procedure is gebracht.

Antwoord op vraag 3 en 4

De provincie Noord-Brabant heeft bedenkingen geuit en in het kader van de lnterim

Omgevingsverordening aangegeven dat een gebiedsvisie voor dit gebied vereist is, alvorens verdere

stappen te ondernemen.

Antwoord op vraag 5

Er worden geen bouwplannen on hold gezet vanwege de nieuwe Omgevingsvisie.

Antwoord op vraag 6

Met betrekking tot de grensovergang lopen er nog gesprekken met andere initiatiefnemers, de

provincie Noord-Brabant en de gemeente Essen.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De burgemeester,
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